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i.

\fpddelelser fra borgmesteren

a)
Indenrigsministeriet fremsender brev af 17. 
marts 1997 vedrørende information til borgerne 
efter den kommunale styrelseslovs § 62, stk. 1-3. 
Kopi af brevet vedlægges.

b)
Kommuneforeningen fremsender endelig dagsor
den samt regnskab for året 1996 med tilhørende 
bemærkninger til foreningens årsmødede/ gene
ralforsamling den 18. april 1997 på Hotel Marien- 
Iyst.
Materialet er fremlagt i sagen.

c)
Kommunernes Landsforening fremsender pro
gram for foreningens delegeretmøde den 12. og 
13. juni 1997 i Århus.
Materialet er fremlagt i sagen.

d)
Erindring om temaeftermiddag den 16. april om 
daginstitutionsområdet.
Mødet starter kl. 15.00.
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SKIBBY KOMMUNE 

ØKONOMIUDVALGET

2.

Kommunens økonomi

j.nr. ØKF 00.01010

Til efterretning for økonomiudvalget

Økonomichef Mona Petersen vil på mødet orien
tere om kommunens økonomiske situation.
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SKIBBY KOMMUNE

ØKONOMIUDVALGET

3.

Godkendelse af regnskab 1996 

J.nr. ØKF 00.01002 

Afgøres af byrådet

Økonomisk forvaltning fremsender regnskabsbe
retning for 1996.
Regnskabet er udarbejdet i henhold til de af In
denrigsministeriet givne retningslinier.
I sagen foreligger obligatoriske regnskabsoversig
ter og bilag.
Regnskabets hovedoversigt balancerer med 262,7 
mili. kr mod oprindelig budgetteret 252,4 mili. kr. 
Kommunens likvide aktiver udgjorde 
ultimo 1995: kr 19.298.273 
ultimo 1996: kr 14.998.231 
Formindskelse af likvide aktiver udgjorde kr 
4.300.042 mod et budgetteret forbrug på kr 
6.881.700. '
Set i relation til det oprindelige budget for 1996 
er der tale om et mindreforbrug/merindtægt i 
1996 på 2,6 miil. kr, som kan henføres til: 
Nettomerudgifter:
Drift 4,0 mill.
Anlæg -6,9 mill.
Afdrag på lån 0,2 mill.
Moms -0.1 mill. -2,8 mill.
Nettomerindtæeter:
Gen. tilskud 0,3 mill.
Skatter -0,8 mill.
Lån -1,4 mill. -1,9 mill.
Formindskelse af tilgodeh./
forøgelse af gæld 2.1 mill.
I alt -2,6 mill.
Hegnskabsberetning vedlægges.
Økonomisk forvaltning anbefaler, at regnskabet 
1996 godkendes.
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4.

^pcpipning fra fritidscentret

J.nr. ØKF

Afgøres af byrådet

Ungdomsskoleinspektøren, som samtidig er cen
terleder på fritidscentret, fremsender ansøgning 
om tillægsbevilling til indkøb af 25 borde til brug 
i fritidscentrets gymnastiksal. Samlet pris udgør 
25.000 kr.
Desuden ansøges om gældssanering for det nega
tive overførte beløb fra 1996 på 15.000 kr.
Beløbet foreslås dækket af konto for lejeindtæg
ter, som er budgetlagt i 1997.
Administrationen anbefaler, at det samlede be
løb, ialt 40.000 kr., finansieres af kassebehold
ningen.
Ansøgning samt indstillingsbilag vedlægges.
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SKIBBY KOMMUNE

ØKONOMIUDVALGET

5.

Projektforslag for naturgasforsvning af Nord- 
n-mn rishusene

J.nr. 13.11P17/RS 

Afgøres af byrådet

HNG har fremsendt et projektforslag for natur
gasforsyning af boligområdet Nordmandshusene i 
Skibby.
Projektforslaget skal godkendes af byrådet i hen
hold til Energiministeriets bekendtgørelse nr. 139 
af 5. marts 1991.
Projektredegørelsen belyser de 10 forhold, der 
kræves undersøgt i henhold til bekendtgørelsens 
§ 6 stk. 1.
Efter byrådets vedtagelse skal de berørte parter 
og Energistyrelsen underrettes. Der er en klage
frist på 4 uger.
Miljø- og  tekn ikud valget anbefaler på møde 
den 26. marts 1997, at i henhold til Energimini
steriets bekendtgørelse nr. 139 af 5. marts 1991,
§ 11, godkendes naturgasforsyningsprojektet for 
Nordmandshusene 4-26, beliggende i forsynings
område 4.
Anlægget skal kunne forsyne 15 boliger med in
dividuel opvarmning og varmt brugsvand. 
Anlægget skal kunne levere gassen senest ved 
boligernes ibrugtagning.
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SKIBBY KOMMUNE

ØKONOMIUDVALGET

6.

Qpp fire ring af Skibby. Skibby kloak, 3. etape 

J.nr. 06.01.03003/JEH 

Afgøres af byrådet

I forbindelse med separering af Skibby, Skibby 
kloak, 3. etape, blev der afholdt offentlig licitati
on den 20. marts 1997.
Indstillingsbilag vedlagt
Miliø- og  teknikudvalget anbefaler på møde 
den 26. marts 1997, at der meddeles tillægsbevil
ling og frigivelse heraf, samt at arbejdet overdra
ges, som anført i indstillingsbilag.
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SKIBBY KOMMUNE

ØKONOMIUDVALGET

7.

Affaldsplan 1997-2009 

j  nr. 07.00P15/EMo 

Afgøres af byrådet

På baggrund af borgermødet, afholdt den 6. 
marts 1997, vedrørende affaldsplan 1997-2009, 
hvor flere borgere udtrykte skepsis overfor den i 
affaldsplanen foreslåede afstand fra stativ til of
fentlig vej på 5 meter, er følgende ændret i ud
kast til affaldsplan:
Side 12, punkt 3.2.1.3 er der tilføjet en mulighed 
for en afstand på op til 20 meter, hvis alle forhold 
er i overensstemmelse med AT-anvisningen. 
Ændringen er fremhævet og understreget. 
Udkastet vedlagt sagen.
Miliø- o af teknikudvalget anbefaler på møde 
den 26. marts 1997, at udkastet godkendes.
Der indbydes til besigtigelse/orientering på Gen
brugscentralen for alle interesserede byrådsmed
lemmer onsdag den 16. april 1997.
Indbydelse fremsendes samtidig med indbydelse 
til temadagen samme dag.
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SKIBBY KOMMUNE

ØKONOMIUDVALGET

8.

ftpcrulativ for husholdningsaffald 

J.nr. 07.00P15/EMo

Afgøres af byrådet

Udkast til dagrenovationsregulativ er ændret på 
følgende punkter:
Side 5. punkt 06.04: Maksimumvægt pr. sæk (20 
kg.) er fjernet.
Side 6. punkt, 07.02: Der er indføjet en dispensa
tionsmulighed for så vidt angår 5 meter afstan
den fra stativ til offentlig vej. Ændringen er frem
hævet og understreget.
Side 10. punkt 14.03: Maksimum vægt pr. gren
bundt (25 kg.) er jernet.
Ovennævnte ændringer er foretaget på baggrund 
af indsigelser fremkommet under borgermøde den 
6. marts 1997.
Udkastet er vedlagt sagen.
Miljø- og teknikudvalaet anbefaler på møde 
den 26. marts 1997, at dagrenovationsregulativet 
godkendes.
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SKIBBY KOMMUNE

ØKONOMIUDVALGET

9.

p aiiTipIsfi af et selskab til slutdisponering af spil
devandsslam i Nordsjælland

J.nr. TF 06.15/UJ

Afgøres af byrådet

Den 30. april 1997 indkaldes til et udvalgsfor
mandsmøde mellem de kommuner, der vil fort
sætte samarbejdet. Mandatet for det nuværende 
samarbejde er udløbet.
Indstillingsbilag vedlagt.
Miliø- o s  tekn ikudvalget anbefaler på møde 
den 26. marts 1997, at Skibby kommune fortsæt
ter i samarbejdet, og at de nødvendige økonomi
ske midler indarbejdes i budgettet, når der fore
ligger nærmere beregninger af disse.
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SKIBBY KOMMUNE

ØKONOMIUDVALGET

10.

Flytning af Værestedet 

j  nr. TF82.00/JOH og SSSF 16.04.10 

Afgøres af byrådet.

Økonomiudvalget besluttede på sit møde den 14. 
januar 1997, på anmodning fra Skole-, social- og 
sundhedsforvaltningen, at give en principgod
kendelse af, at forvaltningen arbejdede videre 
med planen om salg af ejendommen, Vestergade 
7, Skuldelev, hvor det nuværende Værested har 
til huse, samt arbejde videre med opførelse af 
pavillonbyggeri ved Skuldelev skole for de øko
nomiske midler, der indkommer ved salg af ejen
dommen.
En borgergruppe i Skuldelev arbejder med planer 
om at opbygge, et kulturhus/sportshal i Skuldelev. 
Kulturhuset/sportshallen kunne så i givet fald 
tilbyde lokaler til klubben.
Det er et krav, at der også er plads til dagplejen i 
nye pavillonbygninger. Dette krav bør også stilles 
til evt. lokaler i et Kulturhus.
Formanden for Skole-, social- og sundhedsudval
get har haft møde med borgergruppen.
Overfor borgernes ønske om et kulturhus og fri
tidsklubbens evt. deltagelse i kulturhuset står 
børnenes behov, der efterhånden trænger sig 
vældigt meget på.
Flytningen af klublokalerne trænger sig på, fordi 
der over sommeren er udskiftning af børn, og 
fordi der p.t. ikke kan foregå aktiviteter i kælde
ren p.g.a. asbest. Der skal være mulighed for at 
opbygge et attraktivt tilbud for at tiltrække bør
nene.
Det er forvaltningens opfattelse, at Værestedet 
bør flyttes hurtigst muligt og ikke afvente et 
eventuelt kulturhus i Skuldelev.
Teknisk forvaltning har afholdt licitation vedrø
rende en pavillon. Der indkom 4 tilbud.
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SKIBBY KOMMUNE

ØKONOMIUDVALGET

j n Fortsat
Indstillingsbilag fra teknisk forvaltning og skole-, 
social- og sundhedsforvaltningen vedlagt.
Qknle-. sonlal- og  sundhedsudvalget anbefaler 
på sit møde den 25. marts 1997, at flytning af 
Værestedet iværksættes hurtigst muligt, og at 
det næstbilligste tilbud på køb af pavillon anbefa
les.
Med hensyn til finansiering af restbeløbet afven
tes budgetrevisionen pr. 30/4-97.
Miljø- og  tekn ikudvalget anbefaler på møde 
den 26. marts 1997
at flytning af Værestedet iværksættes hurtigst 

muligt.
at 2. prioritet anbefales, 
at miljø- og teknikudvalget ikke kan anvise fi

nansiering.



SKIBBY KOMMUNE

ØKONOMIUDVALGET

11.

pncninfT a f en gruppe fritidshjemsbørn på Mar- 
h^kskolen

J. nr. SSSF 16.04.07

Afgøres af byrådet

Der er i kommunen en stor årgang børn født i 
1991. Størsteparten af disse børn skal i børneha
veklasse i indeværende år. Pasningsproblemet for 
fritidshjemsbørn er størst i Skibby-området. Det 
vil sige Marbækskolen/Skibbyssen.
Pasningen af fritidshjemsbørn indebærer ud
sving, idet behovet er størst i august for derefter 
at være faldende hen over året. Der indskrives 
stort set kun nye fritidshjemsbørn over året, hvis 
der er tale om tilflytterbørn.
Sidste år lykkedes det ikke at indskrive op til 130 
børn i Skibbyssen for perioden 1/8-97 - 16/10-97, 
primært på baggrund af personalets modstand. 
Der blev derfor etableret følgeordning fra Tumle- 
bo børnehave. Følgeordningen ophørte 16/10-97, 
da der på det tidspunkt var plads til alle i fri
tidshjemmet.
Der er indgået aftale med skolen om at benytte 
børnehaveklasselokalet til den yngste gruppe af 
nye fritidshjemsbørn.
Det er hensigten, at denne gruppe af børn benyt
ter Skibbussen til at køre ud hver eftermiddag.
De ansatte til denne ordning er ansat under 
Skibbyssens ledelse. Børnene er indskrevet i 
Skibbyssen, men hensigten er, at de primært skal 
opholde sig i børnehaveklassens lokale og køre 
med bussen. Efterhånden, som der i løbet af ef
teråret kommer ledige pladser i Skibbyssen, flyt
tes børnene til en plads i det egentlige fritids
hjem. Den sidste gruppe af børn flyttes i en grup
pe på 4 samtidig.
Hvis det med denne løsning lykkes at flytte alle 
fritidshjemsbørnene, vil det give så stor en roka-
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i l  fortsat

de, at der forventes et meget stort ryk i dagpleje
børnene til børnehaverne. Dermed vil det for
mentlig være muligt igen at tilbyde pasningsga
ranti, fordi der bliver luft i pladsantallet.
Skole-, social- og sundhedsudvalget kan på 
sit møde den 25. marts 1997 i princippet følge 
at Skibbyssen pr. 1/8-97 normeres til 142 børn 

indtil børnetallet igen er nede på 120. Norme
ringen til 142 børn betyder, at der passes en 
gruppe børn i børnehaveklassen, 

at børnene først flyttes til det egentlige fritids
hjem, efterhånden som der er plads, 

at den sidste gruppe børn flyttes i en gruppe på 4. 
Dog afVenter udvalget den økonomiske bereg
ning, der tilstilles udvalgets medlemmer snarest 
muligt.

Beregningen er modtaget den 26. marts og blev 
samme dag udsendt til skole-, social- og sund
hedsudvalgets medlemmer.
Der afholdtes ekstraordinært møde i skole-, so
cial- og sundhedsudvalget den 2. april.
Skole-, social- og sundhedsudvalget beslutte
de på møde den 2. april 1997 fortsat at følge ud
valgets indstilling fra mødet den 25. marts. 
Holger Andersen indtog særstandpunkt og afven
ter sin stillingtagen til byrådsmødet.
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SKIBBY KOMMUNE

ØKONOMIUDVALGET

12.

\Wgencafétilbud i klub 200 

J. nr. SSSF 16.04.09 

Afgøres af byrådet

I indeværende år er der en stor gruppe børn, der 
skal flyttes fra børnehave til fritidshjem i Skibby
området.
Der har fra nogle forældre været oplysning om, 
at grunden til, at de ikke flytter deres barn fra 
fritidshjem til klub er, at forældrene skal tidligt 
af sted om morgenen og børnene har derfor, især i 
vintermånederne, brug for et morgentilbud. Der 
har derfor været foretaget en spørgeskemaunder
søgelse for at afdække behovet for dette.
Ifølge undersøgelsen er behovet ikke særlig stort, 
men der har alligevel været forskellige tolkninger 
af, om ikke en del alligevel vil benytte sig af til- 
buddet, hvis det eksisterer.
Forslaget har været drøftet med lederen af klub 
200, der mener det er en mulighed.
Formentlig vil det være således, at der ansættes 
vikarer, eller de allerede ansatte går op i tid. Til 
udvalgets behandling vil der foreligge beregning 
over udgifterne.
Det er hensigten at udforme et tilbud, der for
holdsvis nemt kan etableres og nedlægges, når 
interessen ophører.
Dette tiltag skal ses i sammenhæng med planer
ne om at indskrive en gruppe fritidshjemsbørn i 
børnehaveklassens lokale.
Forventet udgift ved åbning i perioden 1/8 97 - 
31/1 98 - altså 6 måneder - i tiden kl. 6.30 - kl. 
8.00 udgør kr. 37.900 netto.
Skole-, social- og sundhedsudvalget anbefaler 
på sit møde den 25. marts 1997, at Klub 200 be- 
mandes med klubpersonale fra 1/8-97 - foreløbig 
31/3-98 i tiden kl. 6.30 - kl. 8.00 således, at der 
kan tilbydes morgencafé.
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13.

pædagogisk grunduddannelse (PGU)

J. nr. SSSF 81.07 

Afgøres af byrådet

Undervisningsministeriet har gennemført lov
givning om pædagogisk grunduddannelse, der 
kan påbegyndes til august 1997.1 Frederiksborg 
Amt er uddannelsen henlagt til Skolen for social- 
og sundhedshjælpere.
Uddannelsen varer 114 år og er adgangsgivende 
til pædagogseminariet.
Der er ingen kommunal forpligtelse til at oprette 
elevpladser til PGU og oprettelsen af PGU- elev
pladser er forbundet med elevlønsudgifter i lVz 
år. Hvis der oprettes PGU-elevpladser er der 
samtidig en forpligtelse til, at finde praktikplad
ser svarende til det antal PGU-elevpladser, der 
oprettes.
Ifølge er der p.t. 1-2 af 10-klasses ele
ver i kommunen, der har ønsket PGU - uddannel
sen på den koordinerede tilmelding i år.
Udgiften for en elev under 18 år er ca. kr.
37.499,- pr. elev pr. år. og for en elev over 18 år 
ca. kr. 56.951,- pr. elev pr. år.
Praktikperioderne er på 13 uger, og da eleverne 
forventes at være meget unge, er der ikke den 
samme “arbejdskraft”, som i praktikanterne fra 
seminarierne.
Der er ikke mulighed for, at den pågældende in
stitutions normering kan dække udgifterne til løn 
eller praktikperiode.
Det er forvaltningens opfattelse at PGU - uddan
nelsen bør være et tilbud til de unge i Skibby
kommune. Der bør derfor gives tilsagn om etab
lering af 1 PGU-elevplads i indeværende år og 
udgiften børn indregnes i budget 1998 ( enten 
som resultat af BUPL-forhandlingerne eller som 
tillægsbevilling til ungdomsuddannelsesområdet 
eller evt. omprioritering ).
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j_3_ Fortsat

ct-nlf»-. social- og sundhedsudvalget anbefaler 
på sit møde den 25. marts 1997, at kommunen 
fremover har 1 PGU-elevplads pr. år.
Udgiften holdes inden for budgettet.



SKIBBY KOMMUNE

ØKONOMIUDVALGET

1 4 .

Eyentue] erhvervelse af arealet ved Hammerbak
ke.

J.nr. TF 01.05.00 

Afgøres af byrådet

På møde den 26. februar 97 blev byrådet oriente
ret om, at borgmesteren på økonomiudvalgets og 
byrådets vegne havde godkendt, at Skibby kom
mune er indforstået med at med indtræde i det 
ejendomsselskab, der ønsker at erhverve arealet 
ved Hammerbakke, og samtidig er indstillet på at 
at indskyde en fjerdedel af købesummen, ca. kr. 
100.000,-
Købesummen var udregnet på den kendte ejen
domsværdi. Der er imidlertid kommet nye oplys
ninger om ejendomsværdiens størrelse, og derfor 
forelægges sagen påny med indstilling af 26. 
marts fra kommunaldirektøren.
Til orientering forelægges samtidig referat fra et 
orienterende møde afholdt den 18. marts 97 om 
De Frie Fugles oplæg til udnyttelse af arealet ved 
Hammergården.
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15 .

Omplacering af beløb fra lønkonto til inventar- og 
rgdskabskonto i Skibby idrætshal

J. nr. ØKF

Afgøres af økonomiudvalget

Hal-/idrætsassistenten har opsagt sin stilling 
med fratrædelse den 30. april 1997. 
Administrationen ansøger om tilladelse til - ved 
udsættelse af genbesættelse af stillingen til 1. 
august - at overføre sparet løn for maj, juni og 
juli måneder til Skibby idrætshals inventar- og 
redskabskonto.
Indstillingsbilag vedlægges.
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16 .

Rygepolitjk
J. nr. LP 00.07

Afgøres af økonomiudvalget

Byrådet vedtog på mødet den 18. december 1996, 
at formulere kommunens rygepolitik således: 
“Generelt er tobaksrygning tilladt, idet der skal 
vises hensyn overfor “ikke rygere”. 
Sundhedsministeriet meddeler i skrivelse af 25. 
februar 1997, at ministeriet nu har modtaget re
sultatet af tobaksskaderådets undersøgelse af 
fastsatte bestemmelser om røgfri miljøer i kom
muner og amter.
Det fremgår heraf, at et flertal af kommuner og 
amter har fastsat regler om røgfri miljøer i over
ensstemmelse med lovens krav herom.
Det fremgår imidlertid også, at der i nogle tilfæl
de ikke synes at være fastsat bestemmelser, der 
lever op til lovens krav.
Tobaksskaderådet har særskilt fremhævet de på
gældende kommuner og amter. Skibby kommune 
er anført på denne liste.
Forslag til svarskrivelse vedlægges.

Dag og år Formandens
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17.

prP̂ t-pnrle1se af vedtægter for turistsamarbeidet 
Tpnm Hornshorred / Frederikssund

J.nr. BK 24.05

Afgøres af byrådet

I forbindelse med vedtagelsen af budget 1997 be
sluttede byrådene i Frederikssund, Jægerspris og 
Skibby at opruste de 3 kommuners samlede ind
sats på turismeområdet. Dette blev konkret ud
møntret ved en økonomisk styrkelse af driftstil
skuddet til Team Hornsherred / Frederikssund 
(THF) med et bidrag på kr. 31,75 pr. indbygger i 
de 3 kommuner.
Efterfølgende blev der nedsat et udvalg bestående 
af embedsmænd fra de 3 kommuner og turistche
fen for THF for at udarbejde forslag til nye ved
tægter for turistsamarbejdet.
Bestyrelsen for THF godkendte på møde den 
29/1-97 vedtægtsforslaget. THF’s bestyrelse har 
nu fremsendt vedtægterne til godkendelse i de 3 
byråd.
Før endelig politisk stillingtagen har vedtægterne 
været fremsendt til udtalelse i Tilsynsrådet og 
Kommunernes Revisionsafdeling.
Tilsynsrådet har telefonisk meddelt, at de ingen 
bemærkninger har. Kommunernes Revisionsaf- 
deling’s bemærkning til § 6 er indarbejdet i de nu 
foreliggende vedtægter, da der kun er tale om 
ændringer af teknisk karakter.
Kultur- og fritidsafdelingen i Frederikssund an
befaler, at det overlades til bestyrelsen af THF at 
tage stilling til Kommunernes Revisionsafdeling’s 
øvrige bemærkninger vedr. § 6 og § 9.
Vedtægter, driftsoverenskomst samt bemærknin
ger fra Kommunernes Revisionsafdeling vedlæg
ges.
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1 8 .

fp^assoafcfelmgens rapport over restanceudvik- 
samt godkendelse af fortsat anvendelse af 

j^Hitoplvsningsbureau

J.nr. Incasso

Afgøres af økonomiudvalget

Incassoafdelingen fremsender rapport over re
stanceudviklingen med bemærkninger.

vil på mødet redegøre nærmere. 
Samtidig vedlægges indstillingsbilag vedrørende 
ændring til lov nr. 1093 af 21. december 1994 
vedr. indberetning af skyldnere til kreditoplys
ningsbureau.
Økonomiudvalget anmodes om at godkende, at 
incassoafdelingen fortsat anvender kreditoplys- 
ningsbureau under de ændrede regler.

AAa. xlxyij-X /jcÄ X ^i j-
4  4/Iåaa^/Å  f lti,

d d Å /d t ^ Atq'iAs ¿UtÅs/z/oS.
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19 .

fllrnnominhefens opsigelse samt konstituering i 
økonomisk forvaltning

J.nr. LPK

Afgøres af økonomiudvalget

Økonomichef Mona Petersen har fået nyt job som 
økonomichef i kommune og har derfor op-
sagt sin stilling til fratræden pr. 30/6 97.
Forslag til procedure omkring genbesættelse af 
stillingen vedlægges.
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20.

Midlertidig normeringsudvidelse i teknisk for
valtning

J.nr. TF 81.01.03UJ 

Afgøres af økonomiudvalget

For at opstarte tilsynet med listevirksomhederne, 
samt virksomhederne omfattet af anmelde- og 
branchebekendtgørelser og godkendelser af liste
virksomheder ønskes ansat en miljømedarbejder i 
2 år på halv tid (18,5 time pr. uge i gennemsnit). 
Indstillingsbilag vedlagt.
Miljø- og  tekn iku d valget anbefaler på møde 
den 26. marts 1997, at normeringen i teknisk for
valtning øges i to år med 13,5 time pr. uge, at der 
overføres 13,5 time pr. uge til konto 051 01 005 
06, hovedkloakker og pumpestationer, fælles ud
gifter og indtægter, personale, og at teknisk chef 
bemyndiges til at ansætte en miljømedarbejder i 
to år på halv tid (18,5 time pr. uge i gennemsnit).
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21.

personalesager

Mappe med kopier af diverse skrivelser fra løn- 
og personalekontoret er fremlagt.
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22.

Eventuelt
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23.

Følgende sager vil blive optaget på byrådets 
dagsorden til mødet den 16. april:

a)
¿nsøgning om udvidelse og ændring af erhvervs
mæssigt dvreholcL

J.nr. 09.17.20/BC

Ejerne af i Vellerup søger i skrivelse
af 16. oktober 1996 om godkendelse af udvidelse 
og ændring af erhvervsmæssigt dyrehold i eksi
sterende bygninger.
I dag består dyreholdet af 10 ammekøer og 600 
høns, ialt 14 dyreenheder. Dyreholdet ønskes 
ændret til 2 ammekøer og 5000 høns, ialt 35 dy
reenheder.
Ejendommen er beliggende indenfor lokalplan nr. 
34, Vellerup i område udlagt til landbrug, men 
naboejendommene til begge sider ligger i bolig
område.
I følge husdyrgødningsbekendtgørelsens kapitel 
2, Lokalisering af erhvervsmæssigt dyrehold skal 
afstanden for husdyrbrug med mere end 15 dyre
enheder være mindst 50 m til nabobeboelse og 
100 m til områder i lokalplan udlagt til boligom
råde.
Kommunen kan dog i særlige tilfælde og på sær
lige vilkår godkende husdyrbrug inden for de 
nævnte afstande.
Sagen har efter byrådets beslutning været sendt 
til høring hos de berørte parter.
Miljø- og teknikudvalget besluttede på møde 
den 29. januar 1997, at der ikke kan godkendes et 
dyrehold på over 15 dyreenheder, idet ejendom 
men er beliggende få m fra områder der i lokal
plan er udlagt til boligområde.
Holger Andersen og Jens Brogaard Jensen indtog 
særstandpunkt og begærede sagen i byrådet. 
Byrådet, besluttede på møde den 26. februar 
1997 at sende sagen til fornyet behandling i mil
jø- og teknikudvalget.
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Teknisk forvaltning har i skrivelse af 4. marts 
1997 anmodet ansøger om yderligere oplysninger, 
hvilket er modtaget med telefax 14. marts 1997. 
Forvaltningen kan ikke anbefale et dyrehold på 
over 15 dyreenheder, idet ejendommen både mod 
ost og vest er beliggende få m fra beboelser og 
områder, der i lokalplan er udlagt til boligområ
de.
En eventuel godkendelse skal være ledsaget af 
sådanne vilkår, at risikoen for forurening eller 
ikke-uvæsentlige gener for omgivelserne begræn
ses.
Indstillingsbilag vedlægges.
Miljø- og  tekn ikudvalget besluttede på møde 
den 26. marts 1997, at der ikke kan godkendes et 
dyrehold på over 15 dyreenheder, idet ejendom
men er beliggende få m fra områder der i lokal
plan er udlagt til boligområde.
Holger Andersen og Jens Brogaard Jensen indtog 
særstandpunkt og begærede sagen i byrådet.

b) oNedlæggelse af lejlighed i erhvervsområde, Ho
vedgaden 4B

J.nr. 03.G1.04G01/RS

Der søges om tilladelse til nedlæggelse af bolig i 
udnyttet tagetage over Total Radio.
I stedet ønskes indrettet kontor, mødelokale og 
frokoststue.
Ansøgningen er i overensstemmelse med partiel 
byplan nr. 4 § 7, hvor området udlægges til er
hvervsformål, og boliger kun må etableres til per
soner med tilknytning til virksomheden.
M iljø- o g  tekn ikud valget anbefaler på møde 
den 26. marts 1997, at der gives tilladelse til 
nedlæggelse af boligen.
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